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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademické obce PřF UHK 

        dne 2. března 2022 

 

 . 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Radocha, dr. Myslivcová Fučíková, dr. Kühnová st., 

Mgr. Chrienová, sl. Hatriková 

 

Omluveni: Dr. Kühnová ml., Bc. Skoupilová, Mgr. Prchalová 

Hosté: doc. Kříž, doc. Trojovský, doc. Hubálovský a další hosté 

 

Program: 1) Zpráva o činnosti Akademického senátu PřF UHK za rok 2021 

2) Zpráva o stavu a činnosti PřF UHK za rok 2021 

3) Různé 

 

 

Předseda AS PřF UHK dr. Studnička přivítal přítomné na veřejném zasedání akademické 

obce, seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a přistoupil k prvnímu bodu 

programu. 

 

K bodu 1) Zpráva o činnosti Akademického senátu PřF UHK za rok 2021 

Dr. Studnička informoval, že AS zasedal v minulém roce celkem 5krát, kdy veškerá 
zasedání proběhla online formou. V únorovém zasedání proběhla změna ve složení 
studentské komory našeho senátu, kdy slečna Tvrdíková ukončila studium na naší fakultě, 
na její místo nastoupila sl. Hatriková, dále AS schválil žádost o rozšíření akreditace 
studijního programu Chemie o novou specializaci Analýza biomolekul. V současné době 
máme již tuto žádost o rozšíření akreditace od Národního akreditačního úřadu pro vysoké 
školství udělenu. Také se řešila výzva dr. Campbella k vyjádření se k vládním opatřením 
ohledně nouzového stavu a s ním souvisejícím omezením občanských svobod. V únoru 
také proběhlo zasedání Akademické obce. Na květnovém zasedání AS schválil změnu 
pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu na Přírodovědeckou fakultu 
Univerzity Hradec Králové na akademický rok 2021/2022, schválil Řád pro státní 
rigorózní zkoušky PřF UHK, schválil výroční zprávu o činnosti PřF UHK za rok 2020, 
schválil strategický záměr PřF 2021+ a schválil plán realizace strategického záměru PřF 
pro rok 2021. Na červnovém zasedání AS projednal Ustavení a činnost rad studijních 
programů PřF UHK, projednal Jednací řád oborových rad DSP PřF UHK, schválil Výroční 
zprávu o hospodaření PřF UHK za rok 2020 a schválil Návrh rozpočtu a dělení financí 
katedrám PřF UHK. V říjnu AS schválil Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí 
ke studiu na PřF UHK v akademickém roce 2022-2023 a projednal návrh studentské 
komory AS za členy Rad studijních programů z řad studentů PřF UHK. V prosincovém 
zasedání AS schválil kandidáty do Etické komise UHK, projednal akreditaci doktorského 
studijního programu Toxicology, projednal smlouvy o spolupráci při uskutečňování 
bakalářských studijních programů typu „double degree“, zaměřených na přípravu učitelů 
fyziky, informatiky, biologie a matematiky. 
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Dr. Studnička dále sdělil, že se připravují elektronické volby do akademických senátů, 

zatím je vše ve fázi testování. Dle výsledků testování bude tato možnost implementována 

do našich volebních řádů.  Dotazy nebyly. 

 

K bodu 2) Zpráva o stavu a činnosti PřF UHK v roce 2021 

Dr. Studnička předal slovo panu děkanovi doc. Křížovi. Doc. Kříž se nejprve vyjádřil 

k nastalé situaci na Ukrajině a sdělil, že vedení UHK i vedení jednotlivých fakult vyjadřují 

jasný nesouhlas s postupem Ruské federace, kdy zcela jistě jde o neomluvitelné porušení 

mezinárodního práva a popření práv a svobod suverénního státu na území Evropy.  

Poté se věnoval zprávě o stavu činnosti PřF v roce 2021, konkrétně jednotlivým gescím 

proděkanů. Z oblasti vzdělávání pohovořil o nových akreditacích, zmínil nové programy 

pro CŽV a získání habilitačních práv a práv pro řízení ke jmenování profesorem. 

Z legislativní oblasti zmínil ustanovení Rad studijních programů, novelizaci Jednacího 

řádu oborových rad studijních programů a novelizaci Rigorózního řádu. Z oblasti vědy a 

výzkumu pohovořil o publikační činnosti, o článcích Jimp, vyplácení odměn tzv. „rychlých 

peněz“, o počtech projektů CEP a počtech patentů. Z oblasti zahraničních vztahů a mobilit 

promítl přítomným přehled smluv s partnerskými univerzitami v roce 2021, promítl graf 

mobilit studentů PřF a akademických pracovníků, dále informoval o běžících a úspěšně 

ukončených kreditových mobilitách. Dále informoval o letních školách PřF, sdělil, že byl 

vydán Course cataloque a informoval o možnosti virtuální prohlídky PřF. Z oblasti 

financování prezentoval vývoj PřF, výnosy hlavní a doplňkové činnosti fakulty, dotace 

vědeckých projektů PřF. Závěrem promítl plnění Plánu realizace strategického záměru za 

rok 2021 a Plán realizace strategického záměru na rok 2022.  

 

Dr. Studnička otevřel diskuzi, nikdo se nepřihlásil. 
 

K bodu 3) Různé 

Dr. Studnička poskytl přítomným prostor k diskusi a dotazům, nikdo se nepřihlásil. Poté  
všem přítomným poděkoval za účast a popřál všem pevné zdraví. 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová   

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 
předseda AS PřF UHK 



č.j. DPřF/53/22 

 


